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關於我們 About US
香港⼩輪集團(交易所編號：0050) 轄下的成員。

        Member of the Hong Kong Ferry Group (HKEx number: ����)

全港獨有能在船上提供飲⾷的多功能雙層觀光游覽船，在維多利亞港內提供⼤型宴客場地服務的
船隊，適合舉辦任何類型的包船活動。

       It is a unique sightseeing and dining cruise, well equipped conference facilities, it suits  
       various types of events.

唯⼀海上餐廳擁有⾷肆牌照、清真認證、酒牌及娛樂表演牌照。
        The only company in Hong Kong that owns marine restaurants, Halal Certificate, liquor, and     
        entertainment licenses.

可提供酒會、⼤型宴會、素菜、清真⾷品、印度餐單及國際美⾷ 。
        Cocktail, Vegetarian, Halal, Indian menus, and International Cuisine are available by
        request.
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航⾏路線 Routing

可供選擇的碼頭 Options:
1. 北⾓東渡輪碼頭 North Point East Ferry Pier
2. 紅磡碼頭 Hung Hom Ferry Pier
3. 中環5號碼頭 (往⻑州) Central Pier No.�
4. 灣仔浮躉碼頭 Wan Chai Pontoon Pier

如欲瞭解更多詳情，歡迎與我們聯絡。
For more enquiries, please contact us to tailor a charter cruise package that suits your needs.

備註 Remarks 
1. 除了北⾓東渡輪碼頭以外，於紅磡碼頭、中環5號碼頭及灣仔浮躉碼頭登船或落船。
     每次收費港幣$6,000元及加⼀服務費。
     HK$�,��� plus ��% service charge will be charged for one time embarkation or      
     disembarkation in Hung Hom Ferry Pier, Central Pier No.� and Wan Chai
     Pontoon Pier. 
2. 每次停泊時間約10-15分鐘。 
     Each berth lasts for around �� -�� minutes. 

登船 / 落船碼頭
Embarkation & Disembarkation Piers


